
RO.0012.2.11.2022  

         

Protokół Nr 42/2022 
z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Oświaty, Budownictwa                          

i Transportu Rady Gminy Brańsk 
w dniu 19 grudnia 2022 r. 

 
   Posiedzenie Komisji Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Transportu zostało zwołane 
przez: Pana Marka Brzozowskiego – Przewodniczącego Komisji, z następującym 
porządkiem posiedzenia: 
 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Analiza projektów uchwał pod obrady XXXIV sesji Rady Gminy Brańsk - wyrażenie 

opinii w tej sprawie. 
4. Sporządzenie sprawozdania z działalności komisji w 2022 roku.  
5. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
6. Zamknięcie posiedzenia. 

 
 Posiedzenie Komisji rozpoczęło się o godz. 1000 i trwało do godz. 1100, (w sali 
konferencyjnej Urzędu Gminy Brańsk, ul. Rynek 8) 
                                                                                                                 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji Rozwoju Gospodarczego, Oświaty 
Budownictwa  i Transportu, stan członków – ośmiu– obecnych siedmiu: 
Radni obecni: 

1. Marek Brzozowski   Przewodniczący Komisji 
2. Franciszek Bolesta   Członek Komisji  
3. Marek Kadłubowski   Członek Komisji 
4. Elżbieta Moczulska   Członek Komisji 
5. Grażyna Płonowska   Członek Komisji 
6. Witold Antoni Sierocki  Członek Komisji      
7. Anna Czesława Żero  Członek Komisji 

 
Radni nieobecni:  

1. Paweł Wysocki   Zastępca Przewodniczącego Komisji 
Lista obecności w załączeniu do oryginału protokołu. 
 
Ponadto w posiedzeniu Komisji Rady uczestniczyły osoby zaproszone: 

1. Andrzej Jankowski   Wójt Gminy Brańsk 
2. Monika Falkowska   Zastępca Wójta Gminy Brańsk 
3. Anna Wiśniewska   Skarbnik Gminy 
4. Weronika Sztejniec   Kier. Referatu RO 

Lista obecności w załączeniu do oryginału protokołu. 
 
Ad.1 Posiedzeniu Komisji RGOBiT przewodniczył Pan Marek Brzozowski 
Przewodniczący Komisji, który otworzył posiedzenie powitał przybyłych członków Komisji 
oraz osoby zaproszone. Na podstawie listy obecności stwierdził quorum, tym samym 
prawomocność posiedzenia i podejmowania uchwał, wydawania opinii itp.  



 
Ad. 2 Przewodniczący Komisji odczytał porządek posiedzenia i zwrócił się do członków 
Komisji  o zgłaszanie wniosków lub propozycji zmian. Wobec braku wniosków, poddał 
pod głosowanie zatwierdzenie porządku dziennego posiedzenia. Komisja przy                       
7 członkach biorących udział w głosowaniu,  głosami 7 –„za”, „przeciw” -0, 
„wstrzymujących” -0, porządek posiedzenia przyjęła jednogłośnie w brzmieniu ustalonym 
przez Przewodniczącego Komisji: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Analiza projektów uchwał pod obrady XXXIV sesji Rady Gminy Brańsk - wyrażenie 

opinii w tej sprawie. 
4. Sporządzenie sprawozdania z działalności komisji w 2022 roku.  
5. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
6. Zamknięcie posiedzenia. 

 
Ad.3 Analiza projektów uchwał pod obrady XXXIV sesji Rady Gminy Brańsk - wyrażenie 
opinii w tej sprawie: 
 

1. projekt uchwały w sprawie  rozpatrzenia skargi na działalność Kierownika 
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Brańsku: 
    

   W tym punkcie nikt z radnych nie zgłosił się do dyskusji, Przewodniczący obrad poddał 
pod głosowanie zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na 
działalność Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Brańsku   

   
   Komisja RGOBiT  w obecności 7 członków podczas głosowania, stosunkiem głosów:  
„za” 7, „przeciw” -0, „wstrzymujących się” -0; pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
 

2. projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy 
Brańsk  

 
   W tym punkcie nikt z radnych nie zgłosił się do dyskusji, Przewodniczący obrad poddał 
pod głosowanie zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na 
działalność Wójta Gminy Brańsk  
 
   Komisja RGOBiT  w obecności 7 członków podczas głosowania, stosunkiem głosów:  
„za” 7, „przeciw” -0, „wstrzymujących się” -0; pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 
 

3. projekt uchwały w sprawie określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu 
 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła pani Weronika Sztejniec Kier. Ref. RO. 
 
   W tym punkcie nikt z radnych nie zgłosił się do dyskusji, Przewodniczący obrad poddał 
pod głosowanie zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia stawki za                     
1 kilometr przebiegu pojazdu 
  



   Komisja RGOBiT  w obecności 7 członków podczas głosowania, stosunkiem głosów:  
„za” 7, „przeciw” -0, „wstrzymujących się” -0; pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

4. projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok: 
uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy: 
1. Zmniejsza się wydatki na:  
- gospodarkę nieruchomościami 19 000,-zł,  
- wydatki inwestycyjne 7 189,-zł, w tym: utwardzenie placu wokół remizy strażackiej            
w m. Glinnik 4 815,-zł, utwardzenie terenu wokół remizy w m. Szmurły 2 374,-zł,  
- gospodarkę komunalną 35 811,-zł.  
2. Zwiększa się wydatki na:  
- zaopatrywanie w wodę 17 500,-zł,  
- administrację 27 000,-zł,  
- utrzymanie jednostek OSP 9 500,-zł,  
- dotację podmiotowa dla GOUK 5 000,-zł,  
- dotację podmiotowa dla GBP 3 000,-zł. 
 
   Skarbnik Gminy poinformowała, że budżet może jeszcze ulec zmianie, ponieważ mogą 
wpłynąć środki finansowe  na wypłatę dodatku węglowego i na pomoc dla Ukrainy. 
 Wobec zakończenia dyskusji nad zmianami w budżecie gminy, Przewodniczący obrad 
poddał pod głosowanie zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie 
gminy na 2022 rok.  
 
W tym punkcie nikt z radnych nie zgłosił się do dyskusji, Przewodniczący obrad poddał 
pod głosowanie zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 
2022 rok. 
 
   Komisja RGOBiT  w obecności 7 członków podczas głosowania, stosunkiem głosów:  
„za” 7, „przeciw” -0, „wstrzymujących się” -0; pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

5. projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej 
Rady Gminy Brańsk na 2023r. 
 

   W tym punkcie nikt z radnych nie zgłosił się do dyskusji, Przewodniczący obrad poddał 
pod głosowanie zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy 
Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Brańsk na 2023r. 
 
Komisja RGOBiT  w obecności 7 członków podczas głosowania, stosunkiem głosów:  „za” 
7, „przeciw” -0, „wstrzymujących się” -0; pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

6. projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji Rady Gminy Brańsk na 2023r. 
 

   W tym punkcie nikt z radnych nie zgłosił się do dyskusji, Przewodniczący obrad poddał 
pod głosowanie zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy 
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Brańsk na 2023r. 
 
Komisja RGOBiT  w obecności 7 członków podczas głosowania, stosunkiem głosów:  „za” 
7, „przeciw” -0, „wstrzymujących się” -0; pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 



7. projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rozwoju 
Gospodarczego Oświaty Budownictwa i Transportu Rady Gminy Brańsk na 
2023r. 
 

   W tym punkcie nikt z radnych nie zgłosił się do dyskusji, Przewodniczący obrad poddał 
pod głosowanie zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy 
Komisji Rozwoju Gospodarczego Oświaty Budownictwa i Transportu Rady Gminy Brańsk 
na 2023r. 
 
Komisja RGOBiT  w obecności 7 członków podczas głosowania, stosunkiem głosów:  „za” 
7, „przeciw” -0, „wstrzymujących się” -0; pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

8. projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Brańsk na lata 2023 – 2026 wraz z prognozą kwoty długu i spłat 
zobowiązań na lata 2023-2033 
 

   W tym punkcie nikt z radnych nie zgłosił się do dyskusji, Przewodniczący obrad poddał 
pod głosowanie zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Brańsk na lata 2023 – 2026 wraz z prognozą kwoty długu i 
spłat zobowiązań na lata 2023-2033 
 
Komisja RGOBiT  w obecności 7 członków podczas głosowania, stosunkiem głosów:  „za” 
6, „przeciw” -0, „wstrzymujących się” -1; pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

9. projekt uchwały w sprawie budżetu gminy na 2023 rok 
 

   W tym punkcie nikt z radnych nie zgłosił się do dyskusji, Przewodniczący obrad poddał 
pod głosowanie zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie budżetu gminy na 2023 rok 
 
Komisja RGOBiT  w obecności 7 członków podczas głosowania, stosunkiem głosów:  „za” 
6, „przeciw” -0, „wstrzymujących się” -1; pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

10. projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia I zmiany Studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Brańsk 

 
   Zastępca Wójta Gminy Pani Monika Falkowska poinformowała, że zmiana studium 
wynika ze złożonych wniosków do Wójta Gminy. jest wprowadzana dość w szybkim 
tempie ponieważ mają wejść w życie przepisy nowej ustawy o planowaniu                                  
i zagospodarowaniu przestrzennym, wprowadzającej duże zmiany, w tym dłuższą 
procedurą. Nowe przepisy potrzebują czasu, adaptacji,  interpretacji. Przedmiotowa 
zmiana studium będzie również wytyczną do kolejnej procedury planistycznej, jaką 
będzie zmiana obowiązującego planu miejscowego. Obszary I zmiany studium zajmują 
łącznie powierzchnię ok. 91 ha, zlokalizowane są w obrębach miejscowości Domanowo, 
Patoki, Pruszanka Stara, Markowo, Świrydy, Poletyły, Popławy, Brzeźnica i obejmują      
20 działek. I Zmiana Studium wpłynie pozytywnie na usprawnienie procesu 
inwestycyjnego a także na rozwój gospodarczy gminy.  
 
   W tym punkcie nikt z radnych nie zgłosił się do dyskusji, Przewodniczący obrad poddał 
pod głosowanie zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia I zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 



przestrzennego gminy Brańsk. 
 
Komisja RGOBiT  w obecności 7 członków podczas głosowania, stosunkiem głosów:  „za” 
7, „przeciw” -0, „wstrzymujących się” -0; pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

11. projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy 
Brańsk  
 

   W tym punkcie nikt z radnych nie zgłosił się do dyskusji, Przewodniczący obrad poddał 
pod głosowanie zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na 
działalność Wójta Gminy Brańsk  
 
Komisja RGOBiT  w obecności 7 członków podczas głosowania, stosunkiem głosów:  „za” 
7, „przeciw” -0, „wstrzymujących się” -0; pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
   Po przeanalizowaniu wszystkich projektów uchwał Komisja RGOBiT wydała pozytywną 
opinię dotyczącą tych projektów (Opinia Nr 54/2022 Komisji Rozwoju Gospodarczego 
Oświaty Budownictwa i Transportu Rady Gminy Brańsk z dnia 19 grudnia 2022r.                 
w sprawie projektów uchwał pod obrady XXXIV sesji Rady Gminy Brańsk, stanowi 
załącznik do oryginału niniejszego protokołu). 
 
Ad. 4 Sporządzenie sprawozdania z działalności komisji w 2022 roku.  
 
   Komisja sporządziła sprawozdanie ze swojej działalności w 2022r.  
(Sprawozdanie przekazano do Przewodniczącej Rady Gminy Brańsk i stanowi załącznik 
do oryginału protokołu Komisji RGOBiT).  
 
 
Ad. 5 Sprawy bieżące i wolne wnioski: 
 

 ustalono termin i miejsce sesji na dzień 28 grudnia 2022r. w GOUK,  na godz. 
10:00.  
 

 Wójt Gminy poinformował, że w ubiegłym tygodniu w Urzędzie Marszałkowskim 
została podpisana umowa na kolejny odcinek drogi, gmina otrzymała 
dofinansowanie ponad 2.400mln.zł na drogę Klichy – Burchaty. Całość inwestycji 
wyniesie ponad 4 mln.zł.  

 

  Radny Pan Witold Sierocki zapytał na jakim etapie jest zadanie przebudowa drogi 
Oleksin – Widźgowo? 
 
Wójt Gminy udzielił odpowiedzi, w trakcie przygotowań, zwróci się z takim 
zapytaniem do Dyrektora PZD. 
 

 Radny Pan Marek Kadłubowski zapytał odnośnie internetu? Poinformował.  że we 
wsi pojawiły się jakieś firmy, stawiają słupy i namawiają, aby korzystać z ich usług. 

 
Wójt Gminy poradził o wstrzymanie się z podpisywaniem umów (ponieważ niektórzy 
umowy podpisali i nie mają interenetu). Firma która wydzierżawiła sieć światłowodową 
od gminy prawdopodobnie również będzie podłączała internet. 



 

 Radna Pani Elżbieta Moczulska zapytała, czy udało się znaleźć działkę pod 
przepompownię w Załuskich? 
 

Wójt Gminy udzielił odpowiedzi,  że jeszcze nie. 
 

 Radny Pan Marek Kadłubowski zgłosił potrzebę podwiezienia kruszywa do 
jednego    z kolonistów i wycięcia krzaków przy drodze na wysięgniku bo nisko 
zostały wycięte. 

 
Wójt Gminy polecił Pani Monice Falkowskiej Zastępcy Wójta zlecenie wykonania 
zgłoszonych działań.  

 

 Radna Pani Elżbieta Moczulska zapytała o przeglądy instalacji eklektycznych          
w świetlicach wiejskich, czy gmina ma protokoły, co należy poprawić, ponieważ 
osoba sprawdzająca zgłosiła do sołtysa  wymianę  gniazdek z bolcem? 
 

Pani Monika Falkowska Zastępca Wójta poinformowała, że protokoły z przeglądów 
są w gminie i to zostanie wykonane we własnym zakresie. Natomiast sołtysi otrzymali 
informacje tylko do wiadomości. 
 

 Przewodniczący obrad zadał pytanie odnoście wywozu nieczystości                              
z oczyszczalni, czy gmina może wskazać konkretne miejsce gdzie się udać? 
 

Wójt Gminy powiedział, że z tym odbiorem jest ciężko,  ponieważ firmy się wycofują. 
 
Pani Monika Falkowska Zastępca Wójta poinformowała, że prawdopodobnie odbiera 
firma z Wysokiego Mazowieckiego i Choroszczy pod Białymstokiem. 
 
Ad. 6 Wobec wyczerpania porządku posiedzenia, Przewodniczący Komisji Rozwoju 
Gospodarczego Oświaty Budownictwa i Transportu Pan Marek Brzozowski o godz. 1100 
zamknął posiedzenie. 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant:            Przewodniczący Komisji RGOBiT 

/-/Alina Adamczyk       /-/Marek Brzozowski                                                                                           

                                                                                          

 


